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Betreft: art. 37-vragen 

 
Datum:  20 juni 2018  

Onderwerp: ‘Tijdelijke voortzetting Maaltijdvoorziening Sevagram’ 

 

Geachte leden van het College van Burgemeester en Wethouders,  

 

In uw Raadsinformatiebrief d.d. 15 juni 2018 wordt vermeld dat de toenmalige wethouder Philip 

Laheij in de rondvraag van de collegevergadering van 22 mei 2018 heeft verzocht om op korte termijn 

geïnformeerd te worden over de laatste stand van zaken met betrekking tot de beëindiging van de 

maaltijdvoorziening door Sevagram. Na kennis te hebben genomen van voornoemde stand van zaken 

heeft wethouder Marion van der Kleij, samen met ambtelijke ondersteuning, op 15 juni 2018 overleg 

gevoerd met Sevagram en de Vrijwillige Hulpdienst Gulpen-Wittem. Met als doel de bezorging van 

maaltijden met een halfjaar te verlengen. 

 

Wij willen u daarover de volgende vragen stellen: 

1. Is de portefeuillehouder ambtelijk op de hoogte gesteld en geïnformeerd dat Sevagram reeds in 

2016 heeft aangekondigd voornemens te zijn met een aantal “buitenhuisactiviteiten te gaan 

stoppen t.w. het afstoten van zorgwoningen naar de particulier sector, bewegen voor ouderen, 

bezorging eetvoorziening en veranderingen op het gebied van de gezondheidszorg? 

 

2. Is portefeuillehouder ambtelijk op de hoogte gesteld en geïnformeerd over welke stappen i.c. 

overleggen zowel bestuurlijk en/of met ambtelijke ondersteuning met Sevagram over 

genoemde thema’s hebben plaatsgevonden? 

 

3. Is portefeuillehouder ambtelijk op de hoogte gesteld en geïnformeerd dat er een plan met 

conceptbrieven klaar lag om onze kwetsbare ouderen tijdig te informeren over diverse 

maaltijdverzorgers t.w. Alle Smaken, Apetito (met 10% korting), Eismann, Vers van Tafel, 

Slagerij van de Poel, De Keukenbarones, SPAR Wijlre en Epen en PLUS Gulpen? Waarom is 

dat niet in juni uitgevoerd? 

 

4. Is uw college bekend dat alle omringende gemeenten gebruik maken van de hiervoor 

genoemde maaltijdverzorgers? 

 

5. Heeft er ambtelijk/intern een evaluatie plaatsgevonden over de handelwijze van Sevagram 

vanaf, dat hun is medegedeeld dat de subsidie zou worden gestopt en de stappen die Sevagram 

zouden gaan nemen om te komen tot ‘een warme overdracht’ naar andere maaltijdverzorgers?  

 

6. Wilt u ons mededelen waarom er desondanks alsnog gekozen is tot een verlening van een half 

jaar? 
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7. Zijn er verslagen opgesteld van het overleg van 15 juni 2018 en kunt u ons die ter hand stellen? 

 

8. Waarom is uw voornemen tot verlenging niet in het Voorzittersoverleg aan de orde geweest, is 

dit een vorm van het ‘het nieuwe informeren en communiceren’? 

 

9. Wat zijn de afspraken en zijn die vastgelegd in een nieuwe overeenkomst? 

 

10. Wat zijn de kosten van deze verlenging voor een halfjaar en wat wordt vergoed? En waarom is 

deze overeenkomst niet aan de raad voorgelegd?  

 

11.  In hoeverre is Sevagram ambtelijk en vervolgens bestuurlijk aangesproken op het niet 

nakomen van hun afspraken en welke sancties zijn ingesteld? 

 

12. Wat is hierover vastgelegd in de subsidiebeschikking over 2018? 

 

13. Nu de maaltijdvoorziening (tijdelijk) wordt verlengd, brengt dit onvoorziene kosten met zich 

mee, ten koste van welk budget worden deze gedekt? 

 

14. Welk standpunt neemt het college in als het gaat om maaltijdvoorzieningen: moeten deze door 

een zorgaanbieder worden georganiseerd (die als kerntaak het verlenen van zorg heeft) of door 

daar speciaal op georganiseerde organisaties, die dit in samenwerking met de huidige 

vrijwilligers kunnen doen? En tegen een voor de deelnemers aantrekkelijker tarief. 

 

15. Uit het Klein maar fijn onderzoek van de GGD volgt dat de deelnemers aan tafeltje doekje zich 

vaker eenzaam voelen en graag willen aansluiten bij de eetkamerprojecten. Welk standpunt 

neemt het college in: het stimuleren van de deelname aan de eetkamerprojecten voor zoveel 

mogelijk mensen uit de doelgroep of het in stand houden van deze vereenzaming ( waarmee 

ook wordt ingegaan tegen het advies van de minister van VWS) om prioriteit te geven aan de 

aanpak van eenzaamheid? 

 

Uw beantwoording zien wij met belangstelling tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

De CDA fractie     Fractie Franssen 

Marieke Nass  fractievoorzitter  Robbert Dautzenberg  fractievoorzitter  

Jos Hendriks  vicefractievoorzitter Piet Franssen  raadslid 

Fon Kistermann raadslid   Jo Nix    raadslid 

Philip Laheij  raadslid 


